
2005 Aston Martin Vanquish - V12 S

V12 S

Price	USD 152 643 CHF 139 700 (listed)	Drive	LHD
Year of manufacture	2005	Condition	Used
Mileage	23 800 km / 14 789 mi	Location	
Gearbox	Manual	Fuel type	Petrol
Number of seats	2	Exterior colour	Other
Number of doors	3	Car type	Coupé
Performance	388 kW / 528 PS / 521 BHP	Exterior brand colour	Jet Black
Drivetrain	2wd	Interior brand colour	Obsidian Black
Interior type	Leather	Electric windows	Yes
		Climate control	Yes
		Airbags	Yes

Description

Beautiful Aston Martin Vanquish S with its naturally aspirated V12, 6.0L engine giving out 530 HP and having just covered a mere 23'000 km. Finished in unmarked "Jet Black" paint, 2+2 seating with full "Obsidian Black" leather, matching carpets and an Alcantara headlining in "Tailors Grey". A full service was carried out just 500 km ago when spark plugs and coils were replaced along with a new set of tyres. A fresh MOT will be carried out prior to delivery. Stunning Vanquish S not to miss !!!

Aston Riviera Cars has over 40 years of experience in the motor industry including more than 25 years with Aston Martin.

Magnifique Aston Martin Vanquish S et son moteur V12 atmosphérique de 6.0L et 530 CV et avec seulement 23'000 km. De couleur "Jet Black" avec les sièges 2+2 et un intérieur tout cuir en "Obsidian Black", moquettes assorties et un ciel en Alcantara "Tailors Grey" le tout en parfait état. Un grand service a été effectué il y a 500 km avec les bobines et bougies remplacées ainsi que des pneus neufs. Une nouvelle expertise sera effectué avant la livraison. Superbe Vanquish S à saisir !!!

Aston Riviera Cars c'est plus de 40 ans d'expérience dans d'automobile dont plus de 25 ans avec Aston Martin.

Aston Riviera Cars SA

Avenue de Montchoisi 9
10061006 Lausanne
Switzerland

Phone +41 21 323 90 07

Fax +41 21 323 90 09

<http://www.astonriviera.ch>

<https://www.classicdriver.com/en/car/aston-martin/vanquish/2005/579932>

© Classic Driver. All rights reserved.